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James is a structured debt and securitisation lawyer, who has worked in London  

and Hong Kong, with more than fourteen years of experience acting for 

arrangers, investors, banks and originators involving a wide variety of asset 

classes, including trade receivables, infrastructure, RMBS, CMBS, auto-loans, 

consumer loans and corporate loans on complex cross-border transactions. He 

has also established and restructured a variety of structured funding platforms, 

including ABCP conduits, structured corporate debt platforms, receivables and 

trade finance platforms and risk distribution programmes. He also regularly 

advises on the regulatory aspects of structured debt and securitisation 

transactions. 

 

裴湛思是专长于结构性债务和证券化的律师，曾在伦敦和香港工作。裴

律师拥有超过十四年的经验，曾担任一系列复杂跨境项目的安排行、投

资者、银行和发起人的法律顾问，所涉及的交易也包括广泛的资产类

别，包括贸易应收款 、基础设施、住宅抵押贷款、商业地产抵 押贷款、

汽车贷款、消费贷款和公司贷款。 此外，裴律师曾建立并重组各种结构

性融资平台，包括资产支持票据通道、结构性公司债务平台、应收账款

和贸易融资平台以及风险分配计划。裴律师还定期就结构性债务和证券

化交易提供监管方面的咨询。 

 


